

Title (en)
HIGH-SPEED BOAT.

Title (de)
SCHNELLES WASSERFAHRZEUG.

Title (fr)
BATEAU RAPIDE.

Publication
EP 0317606 A1 19890531 (DE)

Application
EP 88904961 A 19880525

Priority
DE 3717548 A 19870525

Abstract (en)
[origin: WO8809283A1] A high-speed boat comprises a central body (11) with V-shaped bottom ribs (15) which decrease in width from stem to stern. In the stern region, two mutually symmetrical lateral bodies (12) with bent ribs are arranged on the central body (11). The bottom ribs (13a to 13e) of these lateral bodies form an angle with the horizontal which is equal to or less than the angle formed by the bottom ribs (15e to 15i) in the same vertical plane of the ribs.

Abstract (fr)
Un bateau rapide comprend un corps central (11) dont les membrures de fond (15) en forme de V deviennent de plus en plus plates d'avant en arrière. Dans la région arrière du bateau, deux corps latéraux (12) mutuellement symétriques présentant des membrures coudées sont agencés sur le corps latéral (11). Les membrures de fond (13a à 13a) de ces corps latéraux (12) forment par rapport à l'horizontale un angle égal ou inférieur à l'angle que forment les membrures de fond (15e à 15i) sur le même plan vertical des membrures.

IPC 1-7
B63B 1/18

IPC 8 full level
B63B 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B63B 1/18 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8809283A1

Cited by
US6116180A

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 8809283 A1 19881201; DE 3717548 A1 19881215; DE 3863991 D1 19910905; EP 0300520 A1 19890125; EP 0300520 B1 19910731;
EP 0317606 A1 19890531; US 5199366 A 19930406

DOCDB simple family (application)
EP 8800468 W 19880525; DE 3717548 A 19870525; DE 3863991 T 19880525; EP 88201211 A 19880525; EP 88904961 A 19880525;
US 44573190 A 19900124